
تیمـداری بـرای شهـرداری بـوشهر
مبــاح بــرای شهــرداری اردبیــل

حرام!!
در فضای مجازی خبری مبنی بر موافقت وزارت کشور با تیمداری

شهرداری بوشهر منتشر شد.

در خبر یاد شده تحقق این امر در سایه تلاش و دوندگی یکی از
نمایندگان مردم بوشهر ذکر شده و از همکاری مسئولین از جمله

استاندار نیز سخن به میان آمده است.

بحث ممنوعیت حمایت از تیم های فوتبال که توسط وزارت کشور به
شهرداری ها ابلاغ شده مهمترین عامل در شانه خالی کردن شورا و
شهردار از تحت پوشش قرار دادن تیم فوتبال شهرداری اردبیل محسوب

می شود.

درست در ایامی که شهردار و شورا با توسل به نامه وزارت کشور می
رّ تیم شهرداری را از سر شهرداری کم بکنند در بیشتر لیگ خواستند ش
ها تیم هایی به نام شهرداری حضور داشتند و متأسفانه فریاد

دوستداران فوتبال در این ارتباط به جایی نرسید.

تا گفته می شد که چرا در تبریز و ارومیه و.. این امکان وجود دارد
ولی در اردبیل جرم محسوب می شود جوابی جز پیگیری بازرسی و مخالفت

آن ها حرف دیگری زده نمی شد.

وضعیت شاهین شهرداری بوشهر نشان می دهد که اگر مسایل از راه
اصولی پیگیری شود و مسئولین بهترین راه برای دستیابی به هدف را

انتخاب بکنند می توان کارهای غیر ممکن را به ممکن تبدیل کرد.

در ایامی که تیم شهرداری به دسته دو سقوط کرد و زمزمه واگذاری
تیم و عدم حمایت آن از سوی شورا و شهرداری مطرح شد نمایندگان وقت
مردم به جای چانه زدن با وزارت کشور و وادار کردن آن ها به
انعطاف و صدور مجوز برای تیمداری شهرداری به فدراسیون می رفتند و
نوید ابقای تیم در دسته یک را می دادند، وعده ای که اهالی فوتبال
می دانستند جز صرف وقت و مشغول شدن با غیر ممکن ها نمی تواند

حاصل دیگری برای فوتبال ما داشته باشد.
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در عمل دیده شد که همه آن جلسات، صبحانه های کاری و مصاحبه های
رنگی  فقط برای سر کار گذاشتن هواداران شهرداری بوده است.

در آن ایام به مجموعه استانداری گزارش داده می شد که اردبیل در
بین 10 استان برتر فوتبالی قرار دارد ، نماینده مردم به فدرسیون
می رفت تا قدرت رایزنی برخی ها را به رخ فدراسیون نشین ها بکشد
که نتیجه همه آن اقدامات بی تفاوتی شهرداری و اصرار برای واگذاری

تیم بود.

دست نماینده و مسئولی که امکان حمایت شهرداری بوشهر از یک تیم
لیگ برتری را فراهم کرده درد نکند. ای کاش اردبیل نیز از نعمت

بهره بردن از مسئولین کارآمد در آن زمان برخوردار بود.

مسلما انتشار اخباری از جنس حمایت شهرداری ها از تیم های فوتبال
جز ابراز تأسف توسط دوستداران تیم شهرداری اردبیل عکس العمل

دیگری نمی تواند داشته باشد.

 


